



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG  
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI)**

**KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada pembekal-pembekal yang berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi bekalan berikut.

<b>NO. DAN TAJUK SEBUTHARGA</b>	<b>KOD BIDANG PENDAFTARAN</b>	<b>HARGA DOKUMEN</b>	<b>TARIKH DIBEKALKAN DOKUMEN</b>	<b>TEMPAT DOKUMEN DIPEROLERHI DAN DIHANTAR</b>
<b>1. Sebutharga LPP (HQ) 03/2011</b>  <b>Membekal Perkhidmatan Berikut;</b> Membekal Perkhidmatan Kawalan Keselamatan selama Tiga Tahun di Bangunan Menara Lembaga Pertubuhan Peladang	220302	Percuma	12 September 2011	<b>Bahagian Kewangan, Tingkat 5,</b> Lembaga Pertubuhan Peladang, Blok C Utara, Pusat Bandar Damansara, Bukit Damansara, 50460 Kuala Lumpur (Tel: 03-20945222)
<b>2. Sebutharga LPP (HQ) 04/2011</b>  <b>Membekal Perkhidmatan Perpindahan Berikut;</b> Membekal Perkhidmatan Kerja-Kerja Perpindahan Barangan Dan Kelengkapan Ibu Pejabat Lembaga Pertubuhan Peladang (Pusat Bandar Damansara) Ke Pejabat Baru Menara Lembaga Pertubuhan Peladang (Jalan Sultan Salahuddin)	221106 dan 221104	Percuma	12 September 2011	

**Taklimat dan lawatan tapak sebutharga adalah DIWAJIBKAN** kepada penyebutharga-penyebutharga yang diadakan pada **12 September 2011 bertempat di Bilik Mesyuarat Tan Sri Mustafar Jabar, Aras 3 Lembaga Pertubuhan Peladang Jam 10 pagi.**

Penyebutharga-penyebutharga atau wakil pembekal yang sah sahaja hendaklah mengemukakan Sijil Asal Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Pendaftaran Taraf Bumiputra (jika ada) dan menyerahkan satu salinan untuk simpanan Lembaga Pertubuhan Peladang sebelum dibenarkan mengambil dokumen sebutharga.

Penyebutharga hanya dibenarkan memasuki dan menawarkan **satu** harga bagi item didalam sebutharga diatas.

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi mengikut Set A (Tawaran Harga) dan Set B (Tawaran Teknikal) serta dicatitkan nombor sebutharga di sudut kiri atas sampul surat tersebut.

Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender / Sebutharga di alamat seperti dinyatakan di atas **sebelum atau pada 19 September 2011 Jam 12.00 tengah hari (tarikh tutup sebutharga).** Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak.

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

**Tarikh Iklan / Notis : 09 September 2011**